

Ref : ADM/LMN/2022/34 : المرجع
Date: 07/09/2022 : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Ghantoot Area, Abu Dhabi

الموقع : منطقة غنتوت، أبوظبي

Subject : Dredging and Reclamation Operations

الموضوع : أعمال التجريف والاستصلاح

National Marine Dredging Company (NMDC) will be carrying out dredging and reclamation operations at the Ghantoot breakwater approach area, the works will start beginning of 1st week of September 2022 and will continue till Mid of November 2022 and will be followed by a 2nd campaign expected to start beginning of 2023.

ستقوم شركة الجرافات البحرية الوطنية بأعمال التجريف والاستصلاح في منطقة قرب كاسر أمواج غنتوت، وستبدأ الأعمال من بداية الأسبوع الأول من شهر سبتمبر 2022 وستستمر حتى منتصف شهر نوفمبر 2022، وسوف يلي ذلك مرحلة أعمال أخرى من المتوقع بدايتها بداية عام 2023.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to exercise extra cautions and stay clear from the dredging and marine works area and take all the necessary precautions.

على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين توخي الحيطه والحذر والبقاء بعيداً عن منطقة التجريف والاعمال البحرية واتخاذ جميع الاحتياطات اللازمة.

Illustrative map for the marine works area is attached for your guidance.

ولمزيد من الإرشادات، مرفق الخريطة التوضيحية لمنطقة الأعمال البحرية.



سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - Abu Dhabi Maritime



Site Location

